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REFERAT FRA VELFERDSTINGSMØTE 
 
Dato:   9. november 2015 
Tid:  klokken 17:10 
Sted:  Handelshøyskolen BI, lokale D1 
 
Møtet satt d. 9. november kl. 17:15. Ved opprop var det 27 stemmeberettigede til stede. 
 
 
 

DELEGATER: 
 
DE MINDRE HØGSKOLENE 
#1 Torfin Truchs Erga (AHO) 
#2 Forfall ingen vara  
#3 Forfall ingen vara  
#4 Forfall ingen vara  
 
WESTERDALS HØYSKOLE 
#5 Annette Torp 
 
POLITIHØGSKOLEN 
#5 Øyvind Sakkestad 
 
HØYSKOLEN CAMPUS KRISTIANIA 
#7 Forfall ingen vara 
 
HANDELSHØYSKOLEN BI 
#8 Karl Söderman Reistad  (vara) 
#9 Daniel Faldmo 
#10 Forfall ingen vara 
#11 Markus Knutsen (vara) kom klokken 17:30 
 
HØGSKOLEN I OSLO OG AKERSHUS 
#12  Viktor Emanuel Johansson 
#13  Ane Larsen  (vara) 
#14  Christoffer Storm Tiller Alsvik (vara) 
#15  Manjit Kaur 
#16  Therese Svanstrøm 
#17  Rune Keisuke Kosaka  
#18  Lillian Eide Sørensen 
#19  Marte Hoel 
#20  Loyar Nung 
#21  Forfall ingen vara 
 

UNIVERSITETET I OSLO 
Blå Liste 
#22 Svein Tømmerdal d.y. (vara) 
 
Humanistlista 
#23 Forfall ingen vara 
 
Internasjonalista 
#24 Alizamin Jafarli 
 
Liberal Liste 
#25 Magnus Sparre  
 
Realistlista 
#26 Anja Maria Aardal  
#27 Vebjørn Andersson 
#28 Maren Høyland 
#29 Jeanette Viken 
 
Samfunnsviterlista 
#30 Halfdan Garder (vara) 
#31 Kaja Elisabeth de Ru (vara) 
 
Sosialdemokratene 
#32 Velte Westlie (vara) 
#33 Mathias Hippe (vara) 
#34 Hedda Weston 
 
Venstrealliansen 
#35 Ingvild Enoksen (vara) 
#36 Forfall ingen vara 
#37 Forfall ingen vara 
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TALE- OG FORSLAGSRETT: 
 
ARBEIDSUTVALGET 
Sigrid Mæhle Grimsrud, leder 
Simen Eriksen, nestleder 
Christine Adriane Svendsrud, Informasjonsansvarlig 
Aleksander Martin Gjøsæter, politisk rådgiver 
Ine Sophie Seljeseth Atterås, profileringsansvarlig 
 
 
 
 
 

HOVEDSTYRET 
Tone Vesterhus, leder 
Cecilie Collett Sælør, nestleder 
Mats Kirkebirkeland 
Gabrielle Gjerdset 
Andreas Borud 
 
KONTROLLKOMITÈ 
Ådne Hindenes, leder 
William Sæbø 
Eirik Sti 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

FORKORTELSER  
AU: Arbeidsutvalget 
BH: Bjørknes Høyskole 
BI: Handelshøyskolen BI 
BL: Blå Liste  
BS: Boligstyret  
DMH: De mindre Høgskolene 
DNS: Det Norske Studentsamfund. 
HCK: Høyskolen Campus Kristiania 
HF: HF-lista  
HiOA: Høgskolen i Oslo og Akershus 
HS: Hovedstyret 
IL: Internasjonallista 
KK: Velferdstingets kontrollkomite  
KS: Velferdstingets Kulturstyret 
LDH: Lovisenberg Diakonale høgskole 
LL: Liberal Liste 
MD: SiO Mat & Drikke 
MF: Det teologiske Menighetsfakultet 
MOSL: Medisinsk-odontologisk studentliste 
MTH: Musikkteaterhøyskolen 
NDH: Norges Dansehøgskole 

NIH: Norges Idrettshøgskole 
NITH: Norges Informasjonstekniske høgskole 
NSO: Norsk Studentorganisasjon  
OSI: Oslostudentenes Idrettsklubb 
PBE: Plan og Bygningsetaten 
PHS: Politihøgskolen 
RL: Realistlista 
SBiO: Studentforeningen ved Handelshøyskolen BI 
SD: Sosialdemokratene 
SH: Studenthovedstaden 
SHA: Studenthovedstadens arbeidsgruppe 
SiO: Samskipnaden i Oslo og Akershus 
SiO: Studentsamskipnaden i Oslo og Akershus 
SP-HIOA: Studentparlamentet ved HiOA 
SP-UiO: Studentparlamentet ved UiO 
STUDiO: Studentfestivalen i Oslo 
SVL: SV-lista 
VA: Venstrealliansen 
VK: Valgkomite  
VT: Velferdstinget 
WH: Westerdahls Høyskole   
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Klokken 17:15 1 
VT 01 MØTEKONSTITUERING 2 
 3 
Sak 1a) Valg av ordstyrer og referent 4 
AU innstilte på følgende personer: Tord Øverland som ordstyrer og Sarah Sørensen som referent. 5 
 6 
VEDTAK: AUs innstilling ble vedtatt 7 
 8 
Sak 1b) Godkjenning av innkalling 9 
AU innstilte på at innkallingen godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 10 
 11 
VEDTAK: Innkalling ble godkjent. 12 
 13 
 14 
Sak 1c) Godkjenning av dagsorden og tidsplan 15 
AU innstiller på følgende: 16 
 17 

DAGSORDEN 18 
 19 
VT 01 MØTEKONSTITUERING 20 
1a) Valg av ordstyrer og referent      Vedtakssak 21 
1b) Godkjenning av innkalling      22 
 Vedtakssak 23 
1c) Godkjenning av dagsorden og kjøreplan    24 
 Vedtakssak 25 
1d) Godkjenning av referat fra Velferdstingsmøte 12. oktober  Vedtakssak 26 
1e) Godkjenning av valgprotokoller     27 
 Vedtakssak 28 
 29 
VT 02 ORIENTERINGER 30 
2a) Arbeidsutvalgets orientering      Orienteringssak 31 
2b) Hovedstyrets orientering      32 
 Orienteringssak 33 
2c) Andre orienteringer        34 
 Orienteringssak 35 
 36 
VT 03 ORGANISASJON    37 
3a)  Årsberetning         38 
 Orienteringssak 39 
 40 
VT 04  POLITIKK 41 
4a)  Kulturpolitisk dokument      42 
 Vedtakssak 43 
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4b)  SiO Helse: Tannhelsetilbudet, kapasitet og prisnivå   Vedtakssak 44 
4c) SiO Bolig: Reservasjonsordning for internasjonale studenter  Vedtakssak 45 
 46 
VT 05  ØKONOMI 47 
5a) Budsjettprioriteringer SiO      48 
 Vedtakssak 49 
 50 
VT 06  VALG 51 
 52 
VT 07 HØRINGER OG RESOLUSJONER 53 
7a)  Ettergodkjenning: 54 

Høringssvar til Velferdspolitisk plattform, VLPK, NSO   Vedtakssak 55 
7b) Resolusjon: Omregulering av Kunstgressbanen ved Domus  Vedtakssak 56 
 57 
VT 08 EVENTUELT 58 
 
FORSLAG TIL MØTEPLAN: 59 
 60 
17:00  Møtestart med opprop 61 

Konstituering og orienteringer  62 
1a) Valg av ordstyrer og referent 63 
1b) Godkjenning av innkalling 64 
1c) Godkjenning av dagsorden og kjøreplan 65 
1d) Godkjenning av referat fra Velferdstingsmøte 12. oktober  66 
1e) Godkjenning av eventuelle valgprotokoller 67 

 68 
17:30 2a) Arbeidsutvalgets orientering 69 

2b) Hovedstyrets orientering 70 
2c) Andre orienteringer 71 

 72 
17:50     7a) Ettergodkjenning: Høringssvar til Velferdspolitisk plattform, VLPK, NSO 73 
 74 
18:00  7b) Resolusjon: Omregulering av Kunstgressbanen ved Domus 75 
 76 
18.30  Matpause     77 
 78 
19:00     3a) Årsberetning 79 
 80 
19:15     4a) Kulturpolitisk dokument  81 
 82 
19:30  4b) SiO Helse: Tannhelsetilbudet, kapasitet og prisnivå 83 
 84 
20:00  4c) SiO Bolig: Reservasjonsordning for internasjonale studenter  85 
 86 
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20:30  5a) Budsjettprioriteringer SiO 87 
 88 
20:50   8) Eventuelt 89 
 90 
21:00  Møteslutt  91 

 92 
 93 
VEDTAK: Dagsorden og møteplan med endringer over ble godkjent. 94 
 95 
 96 
Sak 1d) Godkjenning av referat fra Velferdstingsmøte 12. oktober 97 
Det ble innstilt på at referatet godkjennes med de merknader som fremkommer på møtet. 98 
 99 
VEDTAK: Referatet ble godkjent. 100 
 101 
 102 
Sak 1e) Valgprotokoller 103 
Kontrollkomiteen (KK) innstilte på at alle valgprotokollene ble godkjent. 104 
 105 
VEDTAK: Alle valgprotokollene ble godkjent. 106 
 107 
 108 
 109 

Klokken 17:20 110 
VT 02 ORIENTERINGER 111 
 112 
 113 
Sak 2a) Arbeidsutvalgets orientering 114 
Leder i Arbeidsutvalget (AU) Sigrid Mæhle Grimsrud orienterte, i tillegg til den skriftlige orientering i 115 
sakspapirene.  116 
 117 
Det var ingen oppklarende spørsmål. 118 
 119 
Sak 2b) Hovedstyrets Orientering 120 
Leder i Hovedstyret (HS) Tone Vesterhus orienterte, i tillegg til den skriftlige orientering.  121 
 122 
Det var ingen oppklarende spørsmål. 123 
 124 
 125 
Sak 2c) Andre orienteringer 126 
Styret for Mat & Drikke v/Viktor Emanuel Johansson 127 
Det var oppklarende spørsmål fra delegat nummer 26, Anja Maria Aardal.  128 
Viktor svarte. 129 
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 130 
Valgkomiteen v/Kaja de Ru 131 
Det var ingen oppklarende spørsmål. 132 
 133 
Kulturstyret v/Svein Tømmerdal 134 
Det var ingen oppklarende spørsmål. 135 
 136 
Debatt av orienteringene 137 
Ingen tegnet seg til debatt av orienteringer 138 
 139 
VEDTAK: Orienteringene tatt til etterretning 140 
 141 
 142 
 143 
VT 07 HØRINGER OG RESOLUSJONER 144 
 145 
Sak 7a) Ettergodkjenning: Høringssvar til Velferdspolitisk plattform, VLPK, NSO  146 
AU v/Simen Eriksen orienterte 147 
 148 

AU innstiller på følgende: 149 
Velferdstinget velger et Arbeidsutvalg for en halv periode, også kalt et interimsstyre som sitter frem til 150 
sommeren. Samtlige verv i Arbeidsutvalget utlyses. 151 

 152 
VEDTAK: Høringssvaret godkjent 153 
 154 
 155 
 156 
VT 03 ORGANISASJON 157 
 158 
3a) Tilleggsforslag til vedtektsendringer fra forrige møte  159 
AU v/ Simen Eriksen orienterte. 160 
 161 

AU innstiller på følgende: 162 
Tilleggsforslagene vedtas. 163 

 164 
Det var oppklarende spørsmål fra delegat nummer 29, Jeanette Viken (RL). 165 
Simen svarte. 166 
 167 
Debatt av saken  168 
Følgende hadde ordet i debatten:  169 
Delegat nummer 22, Svein Tømmerdal (BL). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). Nummer 29, Jeanette Viken 170 
(RL). HS v/Tone Vesterhus. AU v/Sigrid Mæhle Grimsrud. AU v/Simen Eriksen  171 
 172 
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Delegat nummer 29, Jeanette Viken (RL) foreslår at man stemmer for begge forslag og deretter gir redaksjonell 173 
myndighet til AU. Ådne Hindenes (KK) forklarer at det ikke er mulig å gi AU redaksjonell frihet i vedtektssaker. 174 
Tone Vesterhus (HS) foreslår man stemmer inn begge forslag og da lager endringsforslag senere. 175 
 176 

Klokken 17:43 – velferdstinget går til avstemming 177 
 178 

Forslagene fremmet på forrige møte. 179 

1 Dokument: Vedtekter for Velferdstinget i 
Oslo og Akershus 

 Hvor:  

Levert av: Gabrielle L. Gjerdset (HS) Hva: Tilleggsforslag 
Forslag til sak: 3a) Tilleggsforslag til vedtektsendringer fra forrige møte 

Opprinnelig tekst:  
Forslaget: Unntatt fra dette er valg av medlemmer til SiOs Hovedstyre og øvrige 

organer og selskaper tilknyttet SiO, som velges på siste møte hvert 
kalenderår. 

VEDTAK: Vedtatt 
 180 

2 Dokument: Vedtekter for Velferdstinget i 
Oslo og Akershus 

 Hvor:  

Levert av: Jeanette Viken (RL) Hva: Tilleggsforslag 
Forslag til sak: 3a) Tilleggsforslag til vedtektsendringer fra forrige møte 

Opprinnelig tekst:  
Forslaget: Unntatt fra dette er valg av medlemmer til SiOs Hovedstyre og leder av 

Velferdstingets kulturstyre, som velges på siste møte hvert kalenderår. 
VEDTAK: Vedtatt 

 181 
VEDTAK: Vedtektsendringer vedtatt 182 

 183 
 184 

Klokken 19:38 185 
VT 07 HØRINGER OG RESOLUSJONER 186 
 187 
7b) Resolusjon: Omregulering av kunstgressbanen ved Domus 188 
AU v/Simen Eriksen orienterte om saken 189 
 190 

AU innstiller på følgende: 191 
Resolusjonen vedtas med de endringer som fremkommer i møtet. 192 

 193 
Det var oppklarende spørsmål fra delegat nummer 32, Vetle Vestli (SD). Nummer 1, Torfinn Trucks Eng (AHO). 194 
Nummer 33, Matias Hippe (SD).  195 
 196 
Debatt av saken  197 
Følgende hadde ordet i debatten:  198 



  
 

 
 8 

Delegat nummer 1, Torfinn Trucks Eng (AHO). Nummer 5, Annette Torp (WH). Nummer 9, Daniel Faldmo (BI). 199 
Nummer 12, Viktor Emanuel Johansson (HiOA). Nummer 14, Christoffer Storm Tiller (HiOA). Nummer 22, Svein 200 
Tømmerdal (BL). Nummer 27, Vebjørn Andersson (RL). Nummer 29, Jeanette Viken (RL). Nummer 31, Kaja de 201 
Ru (SVL). Nummer 32, Vetle Vestli (SD). Nummer 33, Matias Hippe (SD). Nummer 34, Hedda Weston (SD). AU 202 
v/Simen Eriksen. HS v/Tone Vesterhus. 203 
 204 
KK innstiller på Matias Hippe som medlem i OSI sin valgkomité er habil til behandling av saken. 205 
 206 

Klokken 18:33 – velferdstinget går til votering 207 
 208 
Forslagene fremmet i debatten 209 

3 Dokument: Resolusjon  Hvor: Linje 875, 876, 882, 
888, 

Levert av: Kaja Elisabeth de Ru (SVL) Hva: Endringsforslag 
Forslag til sak: 7b) Resolusjon: Omrgulering av kunstgressbanen ved Domus 

Opprinnelig tekst:  
Forslaget: Fra «arbeidsutvalget mener»- til «velferdstinget mener». Og fra 

«arbeidsutvalget synes»- til «velferdstinget mener». 
 
BEGRUNNELSE: 
Endre alle "arbeidsutvalget mener- og/eller synes" til "velferdstinget mener". 
Dette fordi det er velferdstinget som vedtar og står for politikken, ikke 
arbeidsutvalget. 

VEDTAK: Vedtatt 
 210 

4 Dokument: Resolusjon  Hvor: Linje 793-818 
Levert av: Jeanette Viken (RL) Hva: Endringsforslag 

Forslag til sak: 7b) Resolusjon: Omregulering av kunstgressbanen ved Domus 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Resolusjon: Bevar kunstgressbanen 
 
Velferdstinget mener at SiO ikke skal gå videre med planene om bygging av 
studentboliger på kunstgressbanen.  
 
Bygging av studentboliger er naturligvis et viktig velferdstiltak, men vi mener 
det er feil at et velferdstilbud skal gå på bekostning av et annet allerede 
eksisterende velferdstilbud. Det er viktig å skille mellom en primærprioritering 
av boliger hvis man står med blanke ark, og å fjerne et velferdstilbud for å 
kunne prioritere boliger. 
 
Oslo er dårligst i Norge på dekning på kunstgressbaner, og Nordre Aker er igjen 
bydelen i Oslo med dårligst dekning. I tillegg får ikke studentidrettslag leie 
kommunale baner da kommunen anser dette å være samskipnadens oppgave. 
Lagtreningen på kunstgresset er et lavterskeltilbud som har stor betydning for 
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de tilknyttede studentene, men dette tilbudet vil opphøre dersom det vedtas å 
bygges studentboliger på tomten. 
 
Studentsamskipnaden skal ha velferdstilbud til studentene i form av boliger, 
men også i form av barnehager, leger, tannleger, psykisk helsehjelp, mat og 
drikke og trening. Velferdstinget mener at bygging av studentboliger ikke skal 
prioriteres over et allerede velkjent og viktig tilbud. 
 
Det er godt kjent at mange studenter sliter med psykiske helseplager og 
ensomhet. Fysisk aktivitet er et viktig tiltak for forebygging og bedring av 
psykiske helseproblemer, og lagtrening er i tillegg en sosial arena der studenter 
kan møtes på tvers av studiesteder og fagmiljøer. 
 
Velferdstingets andre hovedprioritering dette året er å jobbe for behandling og 
forebygging av psykiske helseproblemer, og vi mener derfor at å prioritere 
boligbygging på kunstgressbanen er et skritt vekk fra dette arbeidet. 
 
Forslag til vedtak: 
- SiO bør ikke gå videre med planene om å bygge studentboliger på 
kunstgressbanen 
- Det skal stilles krav om erstatningsareal som en forutsetning for en eventuell 
utbygging 
 
 
BEGRUNNELSE: 
Realistlista ønsker å sette fokus på psykisk helse og ønsker derfor å fremme en 
alternativ resolusjon til arbeidsutvalgets. 
 
Fysisk aktivitet er et viktig tiltak for forebygging og bedring av psykiske 
helseproblemer, så bygging av studentboliger på kunstgressbanen strider 
derfor i mot vårt ønske om å prioritere forebygging av psykiske 
helseproblemer. 
 
Arbeidsutvalget sier i sitt vedtaksforslag at 
“Ansvarsfordelingen for treningsarealer og idrettsanlegg bør bli klarere, og 
studentidrettslagene bør gis høyere prioritet hos kommunale anlegg. 
Studentidrettslag bør ha høyere prioritet i tildeling av treningstid i kommunale 
anlegg.” 
 
Hovedpoenget med en samskipnad er at det er en liten velferdsstat i 
velferdsstaten som bør tilby noe ekstra. Med AUs argumentasjonen kunne man 
sagt at staten har ansvar for fastleger og andre velferdstilbud, og burde 
prioritere studenter høyere, og at det derfor ikke er SiOs ansvar. 
 
Vi føler ikke at dette er tilstrekkelig tungtveiende argumentasjon for å 
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nedprioritere studentidrett og lagtrening til fordel for studentboliger. 
 

VEDTAK: Falt 
 211 

5 Dokument: Resolusjon  Hvor: Linje 815 
Levert av: Jeanette Viken (RL) Hva: Endringsforslag 

Forslag til sak: 7b) Resolusjon: Omregulering av kunstgressbanen ved Domus 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Endre til «Det bør stilles krav om erstatningsareal [...]» 
VEDTAK: Falt 

 212 

6 Dokument: Resolusjon  Hvor:  
Levert av: Svein Tømmerdal (BL) Hva: Tilleggsforslag 

Forslag til sak: 7b) Resolusjon: Omregulering av kunstgressbanen ved Domus 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Inntil studenter er høyere prioritert hos byrådet vedrørende bruk av 
idrettsarealer, skal kunstgressbanene ved Domus Athletica forbli den er. 

VEDTAK: Falt 
 213 
 214 
VEDTAK: Resolusjon vedtatt 215 
 216 
 217 
 218 
VT 03 ORGANISASJON: 219 
 220 
3a) Årsberetning 221 
AU v/ Sigrid Mæhle Grimsrud orienterte om saken 222 
 223 
Det var ingen oppklarende spørsmål. 224 
 225 
Orientering tatt til etterretning. 226 
 227 

Klokken 19:38 – matpause 228 
 229 

Klokken 19:08 – møte i gang igjen 230 
 231 
VT 04 POLITIKK: 232 
 233 
4a) Kulturpolitisk dokument 234 
AU v/Simen Eriksen orienterte 235 
 236 
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Det var oppklarende spørsmål fra delegat nummer 5, Annette Torp (WH). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). 237 
Simen svarte. 238 
 239 
Debatt av saken 240 
Følgende hadde ordet i debatten:  241 
Delegat nummer 5, Annette Torp (WH). Nummer 17, Rune Keisuke Kosaka (HiOA). Nummer 22, Svein 242 
Tømmerdal (BL). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). Nummer 29, Jeanette Viken (RL). AU v/Simen Eriksen. AU 243 
v/Aleksande Marin Gjøsæter. AU v/Christine Adriane Svendsrud. 244 
 245 

Klokken 19:32 – velferdstinget går til votering 246 
 247 
Forslagene fremmet i debatten. Nummeret etter voteringsorden 248 

7 Dokument: Kulturpolitisk dokument  Hvor: Linje 503 
Levert av: Svein Tømmerdal (BL) Hva: Tilleggsforslag 

Forslag til sak: 4a) Kulturpolitisk dokument 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Samskipnaden har også et ansvar for å stille arealer til disposisjon for 
studentkultur og foreningsaktivitet.  

VEDTAK: Vedtatt 
 249 

8 Dokument: Kulturpolitisk dokument  Hvor: Linje 535 
Levert av: Aleksander M. Gjøsæter (AU) Hva: Endringsforslag 

Forslag til sak: 4a) Kulturpolitisk dokument 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Fra og med «(...), men Velferstinget tror på» og ut teksten, inkludert 
kulepunktene, endres til: "(...), men Velferdstinget tror på en ordning i form 
av et kulturkort. Kortet skal være et universlt rabattbevis hos aktuelle 
kulturarenaer som har valgt å delta i ordningen, og det skal sammen med 
kortet opplyses om disse kulturarenaene. Kortet skal kun være gyldig 
sammen med gyldig studentbevis for inneværende semester. Velferdstinget 
mener derfor at: 
 
* Kommunen/fylkeskommunen må innføre en prøveordning med et gratis 
kulturkort som skal være tilgjengelig for alle studenter i Oslo og Akerhus. 
* Kulturkortet skal gi gratis eller rabatert inngang til alle kommunale og/eller 
fylkeskommunale kulturarenaer. 
* Det skal forsøkes å inngå forpliktende samarbe3id med private 
kulturaktører for å tilby rabatterte priser hos disse aktørene. 

VEDTAK: Vedtatt 
 250 
  251 
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 252 

9 Dokument: Kulturpolitisk dokument  Hvor: Linje 531-544 
Levert av: Annette Torp (WH) Hva: Strykningsforslag 

Forslag til sak: 4a) Kulturpolitisk dokument 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Stryk: 
«Kulturkort 
Oslo og Akershus er en region med et stort og variert kulturelt tilbud. 
Besøkstall viser dessverre at studenter er en underrepresentert gruppe hva 
gjelder bruk av dette kulturtilbudet. For Velferdstinget er det viktig at det 
kulturtilbudet som eksisterer skal være lett tilgjengelig og billig for 
studentene. Det er flere måter man kan gjøre dette på, men Velferdstinget 
tror på en rabattordning/abonnementsordning i form av et kulturkort. 
Kortet skal kunne kjøpes inn for en gitt sum per måned, for deretter å gi 
gratis eller rabatert inngang på kulturarenaer som f.eks. kino, museer, 
konserthus og sportslige arrangementer. Velferdstinget mener derfor at: 
 

 Kommunen/fylkeskommunen må innføre en prøveordning med 
abonnements-ordnet kulturkort til en makspris av 300 kr per måned 

 Kulturkortet skal gi gratis eller rabatert inngang til alle kommunens 
kulturarenaer 

 Det skal inngås et forpliktende samarbeid med private kinoselskaper 
for å tilby rabatterte billettpriser til kinoforestillinger» 

 
VEDTAK: Falt 

 253 

10 Dokument: Kulturpolitisk dokument  Hvor: Linje 540 
Levert av: Anja Maria Aardal (RL) Hva: Strykningsforslag 

Forslag til sak: 4a) Kulturpolitisk dokument 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Fjerne «til en makspris av 300 kr per måned» 
VEDTAK: Falt som følge av vedtak på forslag # 8 

 254 
 255 
4b) SiO Helse: Tannhelsetilbudet, kapasitet og prisnivå 256 
AU v/Aleksander Martin Gjøsøter orienterte om saken. 257 
AU v/Ine Sophie S Atterår presenterte mindre tallets dissens 258 
 259 
Det var oppklarende spørsmål fra delegat nummer 14, Christoffer Storm Tiller (HiOA). Nummer 22, Svein 260 
Tømmerdal (BL). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). Nummer 31, Kaja de Ru (SVL). 261 
Simen og Tone svarte. 262 
 263 
Debatt av saken 264 
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Følgende hadde ordet i debatten:  265 
Delegat nummer 14, Christoffer Storm Tiller (HiOA). Nummer 22, Svein Tømmerdal (BL). Nummer 25, Magnus 266 
Sparre (LL). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). Nummer 29, Jeanette Viken (RL). Nummer 31, Kaja Elisabeth de 267 
Ru (SVL). Nummer 34, Hedda Weston (SD). AU v/Aleksande Marin Gjøsæter. AU v/Simen Eriksen. AU v/Sigrid 268 
Mæhle Grimsrud. HS v/Tone Vesterhus. 269 
 270 
 271 

S1 Dokument: SiO Helse  Hvor: Side 18, Linje 605 
Levert av: Dissens fra AU (Simen Eriksen 

og Ine Sophie Atterås) 
Hva: Mindretallsdissens 

 
Forslag til sak: 4b) SiO Helse: Tannhelsetilbudet, kapasitet og prisnivå 

Opprinnelig tekst:  
Forslaget: Velferdstinget i Oslo og Akershus ønsker å øke egenandelen for brukerne 

av SIO tannhelse. 
VEDTAK: Falt 

 272 
Forslag fremmet i debatten. 273 

11 Dokument: SiO Helse  Hvor: Side 18, Linje 606 
Levert av: Christoffer Storm Tiller Alsvik 

(HIOA) 
Hva: Endringsforslag 

 
Forslag til sak: 4b) SiO Helse: Tannhelsetilbudet, kapasitet og prisnivå 

Opprinnelig tekst:  
Forslaget: Velferdstinget i Oslo og Akershus ønsker å øke egenandelen for studenter 

som bruker tannhelse tilbudet for å utvide kapasiteten. 
VEDTAK: Vedtatt 

 274 
 275 
Permisjonssøknad fra Kaia Elisabeth de Ru (SVL): søkte om permisjon fra klokken 20:00. 276 
VEDTAK: Permisjon innvilget 277 

Klokken 20:11 278 
 279 
4b) SiO Bolig: Reservasjonsordning for internasjonale studenter 280 
AU v/Sigrid Mæhle Grimsrud orienterte om saken. 281 
 282 
Det var oppklarende spørsmål fra delegat nummer 12, Viktor Emanuel Johansson (HiOA). Nummer 13, Ane 283 
Larsen (HiOA). Nummer 22, Svein Tømmerdal (BL). Nummer 25, Magnus Sparre (LL). Nummer 34, Hedda 284 
Weston (SD).  285 
Tone og Sigrid svarte. 286 
 287 
Debatt av saken 288 
Følgende hadde ordet i debatten: Delegat nummer 12, Viktor Emanuel Johansson (HiOA). Nummer 13, Ane 289 
Larsen (HiOA). Nummer 22, Svein Tømmerdal (BL). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). Nummer 34, Hedda 290 
Weston (SD). AU v/Simen Eriksen. HS v/Tone Vesterhus.  291 
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 292 
 293 

Klokken 20:30 – Velferdstinget går til avstemning. 294 
 295 
Det voteres over forslagene til vedtak fremmet i sakspapirene. 296 
 297 

12 Dokument: SiO Bolig  Hvor: Linje 701-702 
Levert av: Anja Maria Aardal (RL) Hva: Strykning 

Forslag til sak: 4b) SiO Bolig: Reservasjonsordning for internasjonale studenter 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Stryke hele punktet 
 298 

1) SiO bør øke gebyret for reservasjon av boliger for utdanningsinstitusjonene. 299 
VEDTAK: Vedtatt 

 300 
2) Utdanningsinstitusjonene bør ikke ha lov til å la gebyret bli viderefakturert til studentene. 301 

VEDTAK: Vedtatt 
 302 

3) Det bør være strengere krav til hvem som kan tildeles boligene som reserveres. 303 
VEDTAK: Vedtatt 

 304 
4) Gradsstudenter som blir tildelt studentbolig gjennom reservasjonsordningen bør ikke ha lik rett som 305 

andre beboere til internflytting det første året de bor i SiO-bolig.   306 
VEDTAK: Falt 

 307 
 308 
VEDTAK: AU sin innstilling med endringer over ble vedtatt 309 
 310 
 311 
 312 
 313 
VT 05 ØKONOMI 314 
 315 
5a) Budsjettprioriteringer SiO 316 
AU v/Sigrid Mæhle Grimsrud orienterte om saken. 317 
 318 
Det var oppklarende spørsmål fra William Sæbø (KK) 319 
Sigrid svarte 320 
 321 
Debatt av saken 322 
Følgende hadde ordet i debatten: Delegat nummer 13, Ane Larsen (HiOA). Nummer 26, Anja Maria Ardal (RL). 323 
AU v/Aleksande Marin Gjøsæter. HS v/Tone Vesterhus 324 
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 325 

13 Dokument: SiO Bolig  Hvor: Linje 747 
Levert av: Anja Maria Aardal (RL) Hva: Endring 

Forslag til sak: 5a) Budsjettprioriteringer SiO 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Endre til «skal studenten få tilbud om oppfølgingstimer av 
rådgiver/fastlege». 

VEDTAK: Vedtatt 
 326 

14 Dokument: SiO Bolig  Hvor: Side 22, Linje 752 
Levert av: Ane Larsen (HiOA) Hva: Endring 

Forslag til sak: 5a) Budsjettprioriteringer SiO 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Legge til «anonym!» … «skal enkelt kunne velge å gi anonym 
tilbakemelding…» 

VEDTAK: Vedtatt 
 327 

15 Dokument: SiO Bolig  Hvor: Linje 709 
Levert av: Sigrid Mæhle Grimsrud (AU) Hva: Endring 

Forslag til sak: 5a) Budsjettprioriteringer SiO 
Opprinnelig tekst:  

Forslaget: Forslag til vedtak: Velferdstingets budsjettprioriteringer for SiO 2016 er 
utbedring av inntakssystemet hos SiO psykisk helse. Velferdstinget stiller 
følgende krav til inntakssystemet: 
 
(herunder punktene i saksdokumentet) 

VEDTAK: Vedtatt 
 328 
 329 
VEDTAK: AU sin innstilling med endringer over ble vedtatt 330 
 331 
VT 08 EVENTUELT 332 
 333 
Ingen saker til eventuelt 334 
 335 

 336 
 337 
 338 
 339 
 340 
 341 
 342 

Referent Sarah Sørensen 343 


